
  Zápis  

z pracovního jednání Komise pro životní prostředí a zeleň ze dne 13.07.2020 

Přítomni:  

Členové komise: L. Pousková, P. Nebáznivá, Bc. M. Jisl, Bc. M. Šantrůčková, J. Šimůnek  

Omluven:  

Ostatní: Ing. P. Bednář, Ing. J. Konhefr, PhDr. M. Havelková, PhD., Ing. J. Lukeš 

 

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise L. Pousková a Ing. J. Lukeš představil témata dnešního 

jednáni a zejména zvážení následující výsadby: 

1) je žádoucí vytipovat na městských pozemcích pás vhodný pro výsadbu  

biokoridoru za účelem zlepšení stavu polní krajiny (poznámka: pokud  

vytipujeme pozemek je možné čerpat dotace OPŽP volná krajina  

- je zde 90% hrazení z prostředků fondu) 

2) komise ŽP prosí o prověření, zda obrubníky stavby v Jankovicích k  

rabátkům stromů a k trávníkům umožnují odtok deštové vody do zelených ploch 

3) komise doporučuje se věnovat při podzimních nových výsadbách těmto  

lokalitám: 

Barum - trojůhelník (prověřit sítě a vlastnictví) 

roh Ant. Dvořáka - U Cukrovaru 

Topolová - konec ul. Dvoská (sítě?) 

1 lípa Park u Vodárny 

Park Hrdinů 4 ks stromů u parkoviště (buk, platan, jasan) 

Za restaurací Skleník (sítě? vlastnictví) 

Před žel. Poliklinikou+tvarování tisů 

u Lidušky 

aleje dubů Kostomlatecká+Poděbradská - menší materiál do krajiny 

plavební komora? 

4) promluvit s farářem Husův Sbor – oplocení? 

5) věnovat se kácení suchých stromů a pročištění Parku Ostrov 

 

Členové komise pro životní prostředí a zeleň berou na vědomí výše uvedené body, které byly 

předmětem pracovního jednání.  

 

 

                                                                                                                      

  Lenka Pousková v.r.  

                                                                                                                        předseda komise 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Bednář 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise: Lenka Pousková 


